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Vraag: Kan Rijnland akkoord gaan met de plannen zoals die nu door het college 
worden voorgesteld, aangezien heien in de waterkering nodig is en Rijnland dat 
niet wil? 
 

Fractie: 
Mooi K&B 

Antwoord: 
Het college is niet de ontwikkelaar en ook niet verantwoordelijk voor de eisen 
en vergunningen vanuit een andere overheid. Het is aan de ontwikkelaar om 
het plan te laten toetsen en te voldoen aan alle eisen vanuit Rijnland. En ook de 
benodigde vergunningen via Rijnland aan te vragen en te verkrijgen.  

 

Vraag: Er is in Kerkstraat 1-2 nog ruimte voor 85 verkeersbewegingen. Dit plan 
veroorzaakt ter plaatse meer verkeersbewegingen. Hoe wil het college dat 
oplossen? 
 

Fractie: 
Mooi K&B 

Antwoord:  
De ontwikkelaar dient aan te tonen dat de wegen rondom de ontwikkel locatie 
de verkeersbewegingen aan kunnen. Dit rapport wordt door de ambtelijke 
organisatie getoetst.  
 

 


